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Radni Rady Miasta Lublin wyrażają zaniepokojenie pojawiającymi się in-

formacjami o likwidacji Centrali PGE Dystrybucja S.A. w Lublinie i planowanym 

przeniesieniu jej siedziby do Łodzi lub Warszawy. 

Czy powołanie na funkcję Prezesa PGE Dystrybucja S.A. człowieka 

spoza Lublina jest pierwszym krokiem do likwidacji centrali w Lublinie? Ocze-

kujemy jednoznacznego stanowiska Ministra Skarbu Państwa. 

Wyrażamy głębokie zaniepokojenie o miejsca pracy tysięcy pracowni-

ków PGE Dystrybucja S.A. w regionie lubelskim i obawiamy się o losy ich ro-

dzin. PGE Dystrybucja S.A. jest jednym z największych pracodawców na 

Lubelszczyźnie. 

Zdecydowanie przeciwstawiamy się przeniesieniu Centrali PGE Dystry-

bucja S.A. z Lublina. 
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